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L'augment de la sensació de seguretat, a debat a la tertúlia política

La percepció de seguretat de la ciutadania, que ha augmentat
segons les darreres dades de l'Observatori Sociològic, ha
centrat la tertúlia política de Cugat Mèdia d'aquest dimecres.
Els representants polítics, a més, també han debatut sobre la
proposta de pressupostos participatius presentada pel govern
aquest divendres. L'espai es pot seguir cada dimecres a partir
d'un quart de deu del matí a través del 91.5 FM i al web de
Cugat.cat.

Què han dit els tertulians? Gemma Aristoy (ERC-MES) 'Han baixat els robatoris i és un treball conjunt de tots
els cossos de seguretat que treballen al municipi. És important que la percepció de seguretat augmenti.'

Vicenç San Francisco (PSC) 'Les estadístiques milloren, però la percepció de seguretat és intangible i pot
canviar d'un dia per l'altre. S'està treballant perquè millori, però hem d'estar sempre alerta.'

Núria Gibert (CUP-PC)'La seguretat és una paraula molt àmplia, sempre hem volgut ser molt cauts amb la
sensació de por perquè és una qüestió irracional. Volem enfocar la seguretat des de diversos àmbits, no sempre
millora la percepció amb més policia al carrer.'

Cristina Paraira (Junts per Sant Cugat)'Tenim la sort que Sant Cugat, en general, és una ciutat segura. Tenim
més problemes amb la propietat privada i amb els robatoris a domicili, i volia agrair la tasca de coordinació
dels Mossos i la Policia Local per millorar la situació'

 Sergio Blázquez (Cs) 'Els estats d'opinió es van creant al cap d'un temps. Els robatoris a domicili havien pujat
i nosaltres vam ser els primers en donar la veu d'alarma. Hi ha un moment en què el govern se n'adona i fa
coses i la situació millora'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/147522.html
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